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VERSLAG VERGADERING GECOMBINEERDE RAADSCOMMISSIES 
 

GEMEENTEREKENING 2012 PROGRAMMA 10: VEILIGHEID 
 

Datum: 22mei 2013 

Plaats:   Oude raadzaal 

Tijd:      17.00-17.40 uur 

 

Aanwezig: dhr. P.S. de Rook (voorzitter), dhr. W. Moes (PvdA), dhr. J.P. Loopstra (PvdA). dhr. D. 

Jager (VVD), dhr. R.P. Prummel (Stadspartij), dhr. W.B. Leemhuis (GroenLinks), mw. L.R. van 

Gijlswijk (SP), dhr. B.N. Benjamins (D66), mw. A. Kuik (CDA), mw. I.M. Jongman (ChristenUnie), 

dhr. M. van den Anker (Student & Stad), mw. K. de Wrede (PvdD) 

Burgemeester: dhr. J.P. Rehwinkel 

Namens de griffie: dhr. W.T. Meijer (commissiegriffier) 

Verslag: dhr. Z. Jeuring (Notuleerservice Nederland) 

 

Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

 

Mw. Kuik (CDA): 

• Is blij dat het veiligheidsgevoel flink is toegenomen. 

• Stelt voor om toe te lichten wat met het doel voor het aantal mishandelingen wordt bedoeld. 

• Veiligheid en uitgaan: mooi dat zich geen incidenten met glas hebben voorgedaan door het 

inzetten van polycarbonaat. 

• Mooi dat de geweldsincidenten met 16% zijn afgenomen. 

• De brandweer haalt de opkomstnorm niet. Spreker wijst op de meldingen vanuit het UMCG. 

Hoe kan die norm wel worden gehaald? 

• Is blij met de vele inspecties van kamerverhuurpanden door de brandweer. 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 

• De inspecties bij verbouw en nieuwbouw worden door personele problemen al voor het 

tweede jaar op rij niet gehaald. Wat gaat het college doen om de doelen te halen? 

• De tekst is summier in het beantwoorden van de vraag of de doelen zijn behaald. Dit zou in de 

rekening 2013 beter moeten. 

• De overlast door omwonenden is toegenomen. Spreker vindt dat dit soort overlast moet 

worden teruggedrongen, samen met corporaties. Wat vindt het college?  

Dhr. Benjamins (D66): 

• Is het eens met de opmerking van de SP over de inspecties bij verbouw en nieuwbouw. Vorig 

jaar was er een probleem bij de kamerverhuurpanden. Is er met de inspecties structureel iets 

mis? 

• Opkomsttijden: er wordt een vergelijking gemaakt met qua omvang vergelijkbare stedelijke 

gebieden. Spreker vindt dat wat vreemd. 

• Waar komt het beperkte middellangetermijndoel van veilig uitgaan en veilige evenementen 

vandaan? 

• Eens met de opmerking van de SP over de beperkte cijfers over de doelen. 

Dhr. Van den Anker (Student&Stad): 

• Is blij dat het aantal geweldsincidenten is gedaald, vooral bij uitgaan en evenementen. 

• De inzet van de openbareordeteams laten goede resultaten zien. 

• Goed dat het aantal inbraken is gedaald. Spreker hoopt dat deze trend zich doorzet en dat er 

meer aan kan worden gedaan. 

• Is een toename van het aantal meldingen van mensenhandel wel als positief te kenschetsen? 

• Rampenbestrijding: spreker noemt opnieuw de regionalisering en de gripstructuren. 

• De fractie is tevreden met de aanpak inspecties kamerverhuurpanden. Spreker hoopt dat dit 

blijft stijgen, ook de nieuwe panden. Eens met de vragen die al zijn gesteld. 
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Mw. Jongman (ChristenUnie): 

• Eens met vraag van dhr. Van den Anker over het toegenomen aantal meldingen 

mensenhandel. Graag volgende keer een subtielere tekst. 

• Eens met de opmerkingen over geweldsincidenten bij uitgaan en evenementen. 

• Spreker is blij met de toegenomen inspecties bij kamerverhuurpanden. Eens met de vraag over 

de omvang van de personeelsinzet. 

• Opkomstcijfers: volgens spreker komt dit door het nieuwe systeem en dat vindt zij vreemd. 

Hoe kan dat? 

Dhr. Leemhuis (GroenLinks): 

• Hoe komt het dat het aantal geweldsincidenten in de binnenstad is afgenomen? 

• Mensenhandel en prostitutie: spreker weet uit eigen ervaring dat de meldingen soms niet goed 

bij de meldkamer binnenkomen. 

• Grip en rampenbestrijding: graag meer specificeren in de rekening. 

Mw. De Wrede (PvdD): 

• Vindt het belangrijk dat het inzicht in veiligheid begint bij welzijn- en onderwijsinstellingen. 

Een positieve sfeer is belangrijk. Het schoonhouden en het groen houden van de stad horen 

daarbij. 

• Goed dat polycarbonaat i.p.v. glas is gepromoot. 

• Integriteit en veiligheid: het college zet goede stappen i.v.m. soft drugs. 

• Graag duidelijkheid over het niet doorgaan van projecten op het gebied van mensenhandel. 

• De activiteiten m.b.t. brandpreventie zien er goed uit. Tip: fruitsalades hebben vele voordelen 

boven barbecueën. 

Dhr. Prummel (Stadspartij): 

• Is blij dat overlast en criminaliteit binnen de perken worden gehouden en met een daling van 

het aantal aangiften voor geweldsdelicten. 

• Heeft zorgen bij de inzet van de openbare ordeteams. Hoe moet dit als er minder 

toezichthouders zijn bij Stadstoezicht? 

• Waarom is het binnen de horeca niet gelukt over te gaan tot een collectief lokaalverbod? 

Wanneer wordt dit gerealiseerd? 

• Een te lange aanrijtijd van de brandweer is niet acceptabel. Graag de toezegging dat de 

normen voor aanrijtijden in de gehele stad worden gehaald. Inspecties van studentenhuizen 

moeten op tijd plaats vinden. 

• Groningen moet op het gebied van soft drugs en regulering van overlast zijn eigen pad volgen. 

Dhr. Jager (VVD): 

• Geeft complimenten, veel vragen zijn al beantwoord bij het bezoek aan de politie. 

• Is het eens met de vraag van dhr. Leemhuis over de afname van het aantal geweldsincidenten 

in de binnenstad. 

Dhr. Moes (PvdA): 

• De aanpak met hot spots: kan net als in Amsterdam tevens voor een aanpak met ’hot shots’ 

worden gekozen? Het gaat bv. om veelplegers en multiprobleemgezinnen. 

• Er is een nadeel van 64.000 euro op de inzet van en schade aan bussen bij Project X te Haren. 

Hoort die rekening niet in Haren te liggen? 

• Waarom staat in de rekening niet hoeveel wietkwekerijen zijn opgerold? 

• Heeft het iets gestegen cijfer voor overlast iets te maken met de bezuinigingen op hulp aan 

mensen in psychische nood? 

Burgemeester Rehwinkel: 

• Bedankt de raadsleden voor het noemen van de positieve tendensen. Op onderdelen kan het 

nog beter. 

• Soms staan in de rekening bijzondere formuleringen. 

• Het gaat goed met veilig uitgaan, de doelstelling voor eind 2014 is al gehaald. Dit is een 

succes van de openbare ordeteams. 

• Het invoeren van een collectief lokaalverbod in de horeca: dit moeten ondernemers zelf doen. 
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• Opkomstnormen: er bestaan wettelijke normen maar de stad heeft te maken met een groot 

buitengebied. Daarom wordt extra geïnvesteerd in preventieve maatregelen. 

• Inspecties kamerverhuurpanden: er wordt wel degelijk resultaat bereikt. Het dalen van de 

aantallen inspecties bij nieuwbouw en verbouw komt door de afnemende activiteit in de bouw. 

• De burgemeester zegt toe extra informatie toe te sturen over grip- en mensenhandelsituaties, 

voor zover beschikbaar. 

• Mensenhandel: de controle van het alarmsysteem gebeurt in het kader van de controle op het 

vergunningensysteem voor het prostitutiebedrijf. Dit staat los van de aanpak van 

mensenhandel. 

• De overgang naar Drachten heeft tot vertraging geleid. Ten eerste omdat de centralist de hele 

melding in het systeem moet invoeren. Ten tweede wordt nu via P2000 i.p.v. via C2000 

gealarmeerd. De vertraging is bij elk één minuut. Er wordt extra geïnvesteerd in de voorkant 

en er wordt nog gekeken naar dit technische punt. 

• De bezuiniging op de psychisch gestoorden: het is niet bekend of dit tot een toename van de 

cijfers over overlast heeft geleid. Het college houdt de vinger goed aan de pols. Er is al jaren 

een aanpak van de top 100 aan veelplegers. Ook is er een aanpak voor de top 10 in de stad 

zelf. 

• De uitwerking van de nieuwe Drank- en Horecawet komt door verschillende redenen niet voor 

de zomer 2013. 

• Kosten schade aan bussen Project X Haren: de inzet van het college is om tot een verdeling 

van de kosten te komen. Er komt een gesprek met de gemeente Haren. 

• De daling van het aantal geweldsdelicten in de binnenstad is te verklaren uit het optreden van 

de openbare ordeteams. 

De voorzitter: 

• Stelt vast dat de burgemeester terugkomt op een vraag van mw. Van Gijlswijk (SP) over de 

oorzaak van het aantal gedaalde inspecties bij de nieuwbouw en de verbouw: hoe kan het dat 

in de rekening staat dat het een personele oorzaak heeft terwijl de burgemeester zegt dat het 

komt door de verminderde bouwactiviteit? 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 17.40 uur. 


